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PROTOKÓŁ Nr 4/2020 

posiedzenia Komisji Mienia i Infrastruktury 
Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 26 listopada 2020 r. 
 
 

Realizowany porządek posiedzenia:   

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia Komisji Mienia i Infrastruktury Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 

3. Informacja o gospodarowaniu nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu 

Nowosądeckiego wg stanu na dzień 14 października 2020 roku. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w jednostce ewid. Podegrodzie, obręb ewid. 

Podrzecze, stanowiącej własność Powiatu Nowosądeckiego. 

5. Informacja na temat przygotowań do zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie 

Powiatu Nowosądeckiego w sezonach zimowych 2020/2021. 

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1.  

Przewodniczący Komisji i Infrastruktury Antoni PORĘBA  otworzył posiedzenie  i przywitał 

wszystkich                         .  

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Członków Komisji. 

 

Stwierdza się, że posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczą również: 

 

Marek KWIATKOWSKI – Starosta Nowosądecki 

Roman POTONIEC  - Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego 

Adam CZERWIŃSKI - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu,  

Alicja LICHOŃ  - Kierownik Zespołu ds. Gospodarki Nieruchomościami, 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni PORĘBA poddał pod głosowanie 

porządek obrad.  

 

Porządek posiedzenia  został przyjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji i Infrastruktury Antoni PORĘBA poddał pod głosowanie protokół 

nr 3/2020 z 24 września 2020 r.  

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany.  

 

 

Ad 3. 

 

Kierownik Zespołu ds. Gospodarki Nieruchomościami Alicja Lichoń przedstawiła informację o 

gospodarowaniu nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Nowosądeckiego wg stanu na 

dzień 14 października 2020 roku. 

 

 

   

Komisja przyjęła informację.  

 

Ad 4. 

 

Kierownik Zespołu ds. Gospodarki Nieruchomościami Alicja Lichoń przedstawiła projekt 

uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej położonej w jednostce ewid. Podegrodzie, obręb ewid. Podrzecze, stanowiącej własność 

Powiatu Nowosądeckiego. 

 

Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni Poręba podziękował za przygotowanie 

obszernej i szczegółowej informacji. 

 

 

Członek Komisji Marek Pławiak zapytał ile wynosi ulga przy sprzedaży przekazywanych 

obiektów samorządowych. Chciał również informację na temat wyceny obiektów po likwidacji 

szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Władysława Stanisława 

Reymonta w Tęgoborzy. 

 

Kierownik Zespołu ds. Gospodarki Nieruchomościami Alicja Lichoń wyjaśniła, iż szacowana 

wartość obiektów po po likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

im. Władysława Stanisława Reymonta w Tęgoborzy wynosi ok. 2 mln zł. Jeśli chodzi o ulgi od 

ceny zależy to od decyzji Rady Powiatu Nowosądeckiego, a wcześniej Zarządu Powiatu 

Nowosądeckiego. Nie ma przepisu regulującego tę kwestię. 
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Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni Poręba poddał pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej położonej w jednostce ewid. Podegrodzie, obręb ewid. Podrzecze, stanowiącej własność 

Powiatu Nowosądeckiego. 

 

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała i jednogłośnie przyjęła projekt uchwały. 

 

 

 

Ad.5 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu Adam Czerwiński informację na temat 

przygotowań do zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu Nowosądeckiego w 

sezonach zimowych 2020/2021. 

 

Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni Poręba podziękował za przygotowanie 

obszernej i szczegółowej informacji. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Franciszek Kantor zapytał jak będzie wyglądała sprawa odśnieżania, 

gdy będzie tego śniegu naprawdę dużo (chodzi o pobocza). 

 

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Nowym Sączu Adam Czerwiński wyjaśnił, iż sprawa 

odśnieżania jezdni jest uregulowana umową. Jeśli chodzi o mosty i pobocza to jest na stanie sprzęt 

(odśnieżarki), które ten śnieg będą w realnym czasie usuwać. Oczywiście trzeba pamiętać o tym, 

aby te wyjazdy racjonalizować).  Problemem będzie to, gdzie ten śnieg wywozić. 

 

 

Komisja przyjęła informację.  

 

 

Ad. 6 

 

Członek Komisji Marta Adamczyk zwróciła się z zapytaniem o pobieranie opłaty 2 zł za płatność kartą 

w Wydziale Komunikacji i Transportu Starostwa Powiatowego w Nowym Sączu. 

 

Starosta Nowosądecki Marek Kwiatkowski odpowiedział, iż do końca przyszłego roku jest podpisana 

umowa , która reguluje te stawki. 
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Ad 7. 

Przewodniczący Komisji Mienia i Infrastruktury Antoni Poręba podziękował wszystkim za 

przybycie i zamknął posiedzenie.          

 

 

 

 

                   Przewodniczący 

        Komisji Mienia i Infrastruktury RPN 

      
           Antoni PORĘBA 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała: Anna Hardy-Repetowska   


